
Zápis                                                                                                                                             

z jednání Rady Místní akční skupiny Svitava z.s. 11. srpna 2015 v zasedací 

místnosti Mze ČR (pracoviště SZIF Svitavy) 

Přítomní členové rady: Vladimír Buchta, Jaroslav Drozdek, Mgr. Iva Kumhálová, Mgr. Marta 

Bauerová (zastupující Městskou knihovnu ve Svitavách), Pavel Pavliš (zastupující Mikroregion 

Svitavsko), Zdeněk Kadlec (zastupující Mikroregion Brněnec), Ing. Julius Štaud                                                               

Omluveni: Pavel Čížek, Josef Halamka                                                                                                  

Neomluveni: -                                                                                                                                              

Ostatní přítomní: Ing. Petr Kovář, Mgr. Jana Kovářová, Eduard Jedlička, Petr Škoda, Dis., 

Stanislava Vaněčková                    

                                                                                                                                                                       

Jednání zahájil předseda spolku Vladimír Buchta v 13:10 hodin. Přivítal přítomné a nechal 

schválit následující program jednání Rady uvedený na písemné pozvánce s rozšířením v bodě 

6. o projednání aktualizace Organizačního řádu: 

1. Podpora meziobecní spolupráce – Mgr. Jana Kovářová 

a) Centrum administrativní podpory 

b) Akční plány 

c) Příklad dobré praxe z území – LIKO SVITAVY a.s. 

2. Zahájení a kontrola usnesení z poslední schůze Rady – Vladimír Buchta 

3. Informace o průběhu vyřizování standardizace MAS Svitava a návrh na změny ve 

stanovách MAS – Vladimír Buchta 

4. Výsledky ukončeného projektu spolupráce „Společné využití praxe v oblasti evaluace 

strategií“ šesti MAS Pardubického kraje – Petr Škoda 

5. Stav a úkoly k dopracování Integrované strategie MAS pro období do roku 2020 – 

Eduard Jedlička a Vladimír Buchta 

6. Organizační záležitosti a návrhy ke schválení: 

a) Informace o jednání MAS Pardubického kraje v Radě Pk – Stanislava Vaněčková 

b) Konečné vyúčtování výdajů projektu spolupráce „Löw-Beerovy vily“ – Eduard 

Jedlička 

c) Zapojení do projektu tvorby místních akčních plánů vzdělávání (MAP) 

financovanými z IROP – Stanislava Vaněčková 

d) Problematika financování provozních výdajů MAS v roce 2015 (nájem kanceláří 

MAS ve Svitavách, dotace ze zdrojů MZe, MMR a IROP, pracovní úvazky 

v kanceláři MAS po ukončení projektu spolupráce 6 MAS) – Eduard Jedlička 

e) Organizační řád Místní akční skupiny Svitava z.s. – Petr Škoda 

7. Prohlídka nových kanceláří MAS 

 

Ad 1a) Koordinátorka projektu „Podpora meziobecní spolupráce“ paní Mgr. Jana Kovářová 

přivítala přítomné starosty obcí a členy Rady. Nejdříve přítomné informovala o možnosti 

návštěvy Italské družební obce Drezzo v termínu od 15. – 18. října letošního roku. Dále 

informuje o poslední schůzi týkající se projektu spolupráce, která je plánovaná na 3.9.2015 



od 9:30 v Opatově. Následovaly informace k možnosti vybudování Centra administrativní 

podpory, které by zajišťovalo pomoc starostům a to zejména v oblasti poskytování dotací, 

právní podpory, veřejných zakázek a IT podpory. Pokud bude možné čerpat dotaci bude 

nutné založit DSO (dobrovolný svazek obcí) což je organizační forma, která plně odpovídá 

meziobecní  spolupráci dle zákona o obcích.                                                                                                           

Ad 1b) Dále paní magistra podává krátkou informaci k Akčním plánům – doplnění a 

upřesnění zásobníků projektů.                                                                                                             

Ad 1c) Posledním bodem bylo uvedení příkladu dobré praxe na našem území a tím je 

svozová firma odpadu LIKO SVITAVY, která byla založená obcemi a proto není kladen důraz 

na maximalizaci zisku, ale na optimalizaci provozu. K bodu se rozběhla diskuse starostů 

k výhodám a přínosu firmy LIKO SVITAVY pro obce.                                                                     

Paní Mgr. Jana Kovářová poděkovala za možnost zúčastnit se jednání Rady a rozloučila se. 

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Pan Jedlička si vzal slovo a informuje starosty o možnostech čerpání dotací z jednotlivých 

operačních programů s tím, že informace jsou také zveřejněny na webových stránkách MAS. 

Vyzval starosty k doplnění jejich záměrů dle aktuálních možností dotací, aby bylo možné 

všechny okruhy záměrů uvést do strategie. 

Ze schůze odcházejí přítomní starostové a paní Mgr. Jana Kovářová. Schůze dále pokračuje 

dle schváleného programu. 

Ad 2) Kontrolu usnesení z předcházející schůze Rady, konané 12. března 2015 provedl 

předseda spolku Vladimír Buchta. Usnesení bodů 2 – 4c byla splněna.                                     

Stále trvá plnění usnesení bodu jedna kdy ještě všichni starostové nedodali požadované 

podklady pro tvorbu strategie. Jedná se o starosty obcí Opatovec, Mikuleč, Brněnec a 

Vítějeves.                                                                                                                                     

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace a ukládá oslovit starosty obcí 

Opatovec, Mikuleč, Brněnec a Vítějeves k urychlenému dodání požadovaných podkladů 

pro tvorbu strategie. Úkol převzal předseda spolku Vladimír Buchta s termínem plnění do 

31.8.2015.    

Ad 3) Předseda předává slovo panu Jedličkovi, který hovoří o průběhu žádosti o 

standardizaci. Žádost byla na SZIF podána 24. 3. 2015. a až 13. 7. 2015 jsme od SZIF obdrželi 

Žádost o doplnění zaregistrované Žádosti o standardizaci MAS s uvedenými požadavky na 

drobné opravy ve stanovách a na webových stránkách. Pan Jedlička Radě předkládá písemný 

návrh úprav stanov dle požadavku SZIF.                                                                               

Usnesení:  Rada schvaluje na základě usnesení valné hromady ze dne 16.12.2014 bod 5), 

v němž byla Rada pověřena k provedení nepodstatných úprav ve schválených Stanovách, 

provedení změn Stanov Místní akční skupiny Svitavy z.s. schválených valnou hromadou 

dne 16.12.2014, a to v ustanoveních čl. II. odst. 1 písm. a), čl. VIII. odst. 5 a odst. 7, čl. IX. 

odst. 4 a čl. XIV. odst. 3 ve znění předloženého písemného návrhu.                                            

Usnesení: Rada schvaluje doplnění žádosti o standardizaci a provedení úprav stanov a 

odkazů na webových stránkách dle požadavku SZIF. 



Ad 4) Předseda předává slovo panu Škodovi, který hovoří o ukončeném projektu spolupráce 

„Společné využití praxe v oblasti evaluace strategií“, projektu se zúčastnilo 6 MAS. Dotace 

byla 100% a naše MAS vyčerpala 347 049 Kč.                                                                                 

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 5) Předseda hovoří o průběhu zpracovávání naší Integrované strategie. Zdůrazňuje 

důležitost strategii co nejdříve dokončit. Pan Jedlička doplňuje, že se stále měnila metodika a 

postupy upřesňující formu a obsah zpracování strategií. Dnes již máme snad poslední a 

konečnou verzi metodiky a výši jednotlivých alokací, podle kterých bude strategie 

dopracovaná do požadované podoby. Také nám ještě nebyly předány záměry všech obcí. 

Předseda konstatuje, že se teď s panem Jedličkou intenzivně pustí do dokončení strategie. 

Dokončení strategie by mělo být do konce měsíce listopadu. Dále pan Jedlička seznamuje 

Radu s výši alokací a možností čerpání dotací z jednotlivých OP. Předseda podává informace 

ze semináře v Olomouci.                                                                                                                                        

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 6a) Předseda předává slovo paní Vaněčkové, která seznamuje Radu s průběhem 

prezentace naší MAS Radě Pardubického kraje. Na jednání byly přítomny MAS Pardubického 

kraje a zástupce každé MAS přednesl krátkou prezentaci o své MAS.                                          

Usneseni: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 6b) Předseda předává slovo panu Jedličkovi, který Radu seznamuje s konečným 

vyúčtováním výdajů projektu spolupráce „Löw-Beerovy vily“ po dodatečném zvýšení 

příspěvku Městyse Svitávka o částku 12 000 Kč.                                                                  

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 6c) Předseda předává slovo paní Vaněčkové, která podává informace týkající se tvorby 

Místních akčních plánů vzdělávání (MAP). Dle domluvy se zástupci ORP Svitavy bylo 

dohodnuto, že zpracovávat MAP bude MAS Svitava. Předseda se k podané zprávě vyjádřil 

souhlasně a sdělil, že v době dopracování SCLLD budou schůze Rady častější.                                                              

Usnesení: Rada vzala na vědomí podané informace. 

Ad 6d) Předseda předává slovo panu Jedličkovi, který Radu informuje o problematice 

financování provozních výdajů MAS v roce 2015 (nájem kanceláří MAS, možnosti příjmu 

dotací na provoz, pracovní úvazky v kanceláři MAS).                                                                  

Usnesení: Rada vzala na vědomí podávané informace. 

Ad 6e) Předseda předává slovo panu Škodovi, který Radu seznamuje s aktualizovaným 

Organizačním řádem Místní akční skupiny Svitava z.s.                                                         

Usnesení: Rada schvaluje nový Organizační řád Místní akční skupiny Svitava z.s. 

Ad 7) Předseda pozval členy Rady k prohlídce nových kanceláří MAS.                             

Usnesení: Rada vzala na vědomí nové umístění kanceláří MAS. 

Předseda ukončil jednání Rady v 15:15 hodin. 

Zapsala: Stanislava Vaněčková 13. 8. 2012 

Ověřil: Vladimír Buchta 14. 8. 2015         


